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邀請函 

為了在新冠肺炎（COVID-19）的大流行中仍持續保持全球四健會的聯

結。由亞洲四健網絡組織的韓國四健會和中華民國四健會協會主辦，並請加

拿大四健會協助辦理的 2021 全球四健數位高峰會將於 9 月 7 日至 9日舉

行。 

我們竭誠的邀請您參加，並作為發表人、演講者、經驗分享者和參與

者，共同發展和創造全球青少年的未來。 

本次線上的高峰會旨在培訓四健會會員、四健會領袖、四健會義務指導

員和教育工作者，進行永續發展和全球公民的教育，使其更加積極，並能專

心致志地投入自身角色。被邀請的演講者將從他們的專業領域帶來智慧和知

識，藉由主題演講和與會者分享，因此與會者將有機會看到和聽到在不同領

域的青少年及成年人對高峰會主題的想法與見解。 

除了邀請演講者外，出席的每個區域四健會網絡組織，須以預錄方式，

提供兩份或以上約 20 至 30 分鐘的國家報告，我們也會在高峰會舉辦以下活

動，並邀請符合資格者踴躍報名： 

● 經驗分享：

■ 內容：以個人或小組的方式分享自身的四健會經驗，如在四健會所

學、方法示範、四健會活動、四健青少年計畫、公共服務、公民參

與或廣泛的倡議等。

■ 時間：每組約 3-5 分鐘。

■ 方式：預先錄製。

● 文化表演：

■ 內容：以個人或小組的方式參加，這是一場多元文化的盛宴，也是

對文化多樣性的慶祝，邀請四健人展示精采的才藝，如舞蹈、唱歌

或演奏等，並分享各地的文化和傳統。

■ 時間：每組約 5~15 分鐘。

■ 方式：預先錄製。
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● 能力建構工作坊：

■ 內容：就能力建構相關主題進行演講，此工作坊的目的為提高

來自世界各地的四健會成員和領導人的能力。

■ 建議主題：四健會、聯合國永續發展目標(SDGs)、STEAMS、正

向青少年發展、領導力及企業家精神等。

■ 時間：每個工作坊為 60分鐘。

■ 方式：預先錄製

除了上述各種環節，高峰會期間也將召開線上的全球四健網絡理事會

會議（Global 4-H Board Meeting）和全球四健青年委員會會議

（Global 4-H Youth Committee Meeting）。 

我們期待在 2021年全球四健數位高峰會上與您見面！ 

Mr. Eric Johansson 
全球四健網絡組織 理事主席 

劉春明 
亞洲四健網絡組織 理事主席 

Mr. Deokwoo Bang 
韓國四健會  會長 

顏志發 
中華民國四健會協會 理事長 

Ms. Shannon Benner 
加拿大四健會 執行長
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全球四健數位高峰會（Global 4-H Network Digital Summit） 

活動簡章 
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壹、為何辦理全球四健數位高峰會

受新冠肺炎（Covid-19）影響，我們的生活發生了巨大的變化。對於全球

四健夥伴來說，與朋友見面變得十分困難，更別說是海外旅行。為使全球四健

夥伴能保持聯繫，讓四健持續茁壯。透過線上互動工具和深度專業的演講內

容，我們希望這次數位高峰會能成為一個認識新朋友、與老朋友聯繫、建立歸

屬感，以及培養領導力和溝通技巧的機會。此次數位高峰會將使用 Youtube和

Zoom召開，並開放給全球有四健會的國家參與。 

目標 

⚫在這疫情困難時期，鼓勵全球四健網絡的 75個國家積極參與，包括四健

會員、義務指導員、四健推廣工作人員、專業人員及領導人。

⚫分享經驗、聯繫和重新建立對全球四健網絡的歸屬感。

⚫瞭解新的四健計畫，分享世界各國四健的觀點和傑出案例。

⚫在 Covid-19 時代探索四健會發展的新方向，數位化可能是“新常態”。

貳、關於主題

行動呼籲；讓全球四健保持聯繫不間斷！ 

A Call to Action; Let’s Stay Connected! 

全球正面臨前所未有的新冠肺炎（Covid-19）大流行挑戰，四健會必須以

採取緊急行動的決心面對這場危機。我們對世界上因疫情造成破壞性影響的弱

勢群體和國家深表關切，疫情正在加劇這些地方先前就存在的高度需求。我們

看到貧困水平攀升、食品供應下降，價格飛漲，兒童缺少疫苗接種、食物和教

育，而性暴力和基於性別的暴力正在增加。這次的疫情需要全球四健人齊心協

力，在和睦、團結和有效的國際合作基礎上協調全球行動。 
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隨著新冠肺炎（Covid-19）在全球蔓延，所有曾經把青少年聚集在一起的

會議、節日、活動和學校課程都被暫停。這場大流行病迫使整個世界進入封鎖

狀態。感到被社會孤立會影響人們的心理健康，它會使人感到悲傷、焦慮、孤

獨和沮喪。本次高峰會亦希望確保在這一時期，即使您不能親自見到其他人，

都還是能和世界各地的四健會員保持聯繫。我們很幸運生活在一個數位化的世

界中，尤其是當旅行變得困難的時候，高峰會的參與者無論身在何處都可以透

過網路與其他國家的四健會員聯繫，並瞭解其他國家的四健會如何成功經營他

們的四健會、營隊、作業組及活動等。 

為應對當前的全球危機，聯合國制定了永續發展目標（SDGs）。要求所有

國家和組織都需要評估和公開組織/計畫的結果和影響，以加強社會信任、提高

治理效率，並提升公共利益。 

因此，對於非營利組織，特別像是我們四健會，或是社會企業、社會合作

社以及一般公司的企業社會責任（CSR）計畫，社會影響力評估報告都是任何

組織之考評和揭露的基礎與框架。作為一種工具和策略，它可以直接提高組織

能力，實現學習成長和社會發展。傳播、品牌資產和社會責任的影響最終將實

現永續發展目標，本次高峰會將涵蓋社會影響評估（Social Impact Assessment）

的認識。 

這次疫情也轉移了人們對聯合國永續發展目標（SDGs）已經遠遠落後原本

預計要在 2030年實現計畫的注意力。先前的各種報告，包括 2020年社會進步

指數，近期發現永續發展目標（SDGs）的履行時間比原計畫晚了 62年，且可

能因為新冠肺炎（Covid-19）造成再推遲十年才能達成目標的結果。 

本次高峰會邀請您介紹您的四健會如何在如此嚴峻的時期響應聯合國永續

發展目標（SDGs），尤其不限於氣候和環境方面。 
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參、關於全球四健網絡（Global 4-H Network） 

全球四健網絡代表了大約 75個辦理四健會的國家。在韓國首爾舉行的第一

屆全球四健網絡高峰會上正式啟動，該網絡有一個全球四健網絡理事會，由來

自全球 5個四健地區（亞洲、非洲、歐洲、北美洲、拉丁美洲和加勒比地區）

的各 2名代表組成，每三年會舉行一次全球四健網絡高峰會，由不同國家/地區

主辦。 

 

 

辦理年度 名稱 辦理地區 辦理國家 備註 

2014 
第一屆 

全球四健網絡高峰會 
亞洲 韓國  

2017 
第二屆 

全球四健網絡高峰會 
北美洲 加拿大  

2020 
第三屆 

全球四健網絡高峰會 
非洲 坦尚尼亞 

因新冠肺炎 

延期至 2023年 
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全球四健網絡理事會成員 

 

地區 國家 姓名 職稱 

歐洲 瑞典 Erik Johansson 理事主席 

亞洲 

韓國 Bang Doekwoo 副理事主席 

臺灣 顏淑玲  

北美洲 

加拿大 Shannon Benner  

美國 Lisa Diaz  

拉丁美洲及 

加勒比 

牙買加 Norman W. Grant, JP  

尼加拉瓜 Kevin Marinacci 副理事主席 

非洲 

坦尚尼亞 Susan Naburi  

迦納 Boateng Appiah Kwaku 副理事主席 

獨立理事 

韓國 David Kim  

美國 Jennifer Sirangelo  

芬蘭 Paivi Haapassalo  
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肆、全球四健數位高峰會資訊 

⚫主題： 

行動呼籲；讓全球四健保持聯繫不間斷！ 

A Call to Action; Let’s Stay Connected!  

⚫日期：110年 9月 7日（二）至 9日（四） 

⚫形式：線上會議，使用 Zoom和 YouTube 

⚫指導單位：全球四健網絡理事會 

⚫主辦單位：韓國四健會、中華民國四健會協會、加拿大四健會 

⚫贊助單位：韓國農村振興廳、中華民國行政院農業委員會 

⚫使用語言：英語 

⚫預計參加人數：來自 75個國家 10,000人 

（包括青少年、領導者和專業人士） 

⚫參與費用：免費 

⚫年齡及資格：任何參與四健會的人及有興趣瞭解四健會更多的人皆可參加 
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伍、行程表（臺灣時間） 

9月 7日（二） 

時間 主題 平臺 內容 備註 

19:00 開幕式 

Youtube 

20:00 

專題演講 

運用社會影響力評估強化四健會

在永續發展中的社區應變能力 

Using Social Impact Assessment to 

Strengthen Community Resilience 

in Sustainable Development in 4-H 

臺灣

21:00 
數位農業(暫定) 

Digital Agriculture 
韓國 

22:00 國家報告 
分享國家四健業務 

辦理現況 

每組 

20-30

分鐘

22:00 經驗分享 

青少年以個人或小組的方式分享

四健會的亮點、活動或經驗以及

學到了什麼 

包括： 

⚫作業組分享

⚫青年行動

⚫公民參與

⚫線上活動

每組 

3-5分鐘

開放

9-21歲

青少年

報名 
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9月 8日（三） 

時間 主題 平臺 內容 備註 

12:00 
能力建構 

工作坊 

Youtube 

就能力建構相關主題進行工作

坊，提高來自世界各地的四健會

成員和領導人的能力。 

包含： 

⚫四健會

⚫SDGs

⚫STEAM

⚫PYD

⚫領導力及企業家精神等

多場工作

坊 

同時進行 

18:30 

全球四健

青年委員

會 

介紹第一屆全球四健青年委員會

由全球五個地區各三名代表組成

（共 15名青年）。 

20:00 

全球四健

網絡理事

會會議 

Zoom 選舉及業務討論 

僅供 

理事會 

成員參加 

9月 9日（四） 

時間 主題 平臺 內容 備註 

12:00 文化表演 

Youtube 

四健人展示精采的才藝，並分享

各地的文化和傳統。 

每組 

5-15分鐘

19:00 四健大會 閉幕式 
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陸、高峰會相關期程 

 

 

日期 主題 事項 負責單位 

7月 18日

（日） 
能力建構工作坊 提案截止日 

加拿大四健會 

Erin Smith, Chief Program 

Officer, 4-H Canada 

esmith@4-h-canada.ca 

8月 15日

（日） 

經驗分享 

繳交截止日 
中華民國四健會協會， 

詳細規格如下表 
文化表演 
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(一)經驗分享 

1.參與資格 

⚫ 9-21歲 

⚫ 四健會員 

⚫ 語言：英文或後製英文字幕 

⚫ 人數限制：個人或團體報名皆可 

⚫ 繳交數量：不限 

⚫ 影片格式： 

◼長度：3-5分鐘 

◼影片內容： 

以英文分享四健會的亮點、活動或經驗以及學到了什麼，是

如何受到影響的。包括作業組分享、青年行動、公民參與及

線上活動等。 

2.繳交方式 

⚫ 請於 8月 15日（日）前寄至：service@fourh.org.tw 

⚫ 主旨：Global 4-H Network-experience sharing. 

⚫ 內文： 

人數 個人 團體 

內文須 

包含內容 

（英文） 

國家 國家 

所屬四健會 所屬四健會 

姓名 成員姓名 

年齡 年齡區間 

主題 主題 

 

 

  

mailto:service@fourh.org.tw
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(二)文化表演 

1.參與資格 

⚫ 無年齡限制 

⚫ 數量限制：每個國家一組 

⚫ 以英文介紹主題或後製英文字幕 

⚫ 影片格式： 

◼長度：5-15分鐘 

◼影片內容： 

這是一場多元文化的盛宴，也是對文化多樣性的慶祝，邀請

四健人展示精采的才藝，如舞蹈、唱歌或演奏等，並分享各

地的文化和傳統。 

2.繳交方式 

⚫ 請於 8月 15日（日）前寄至：service@fourh.org.tw 

⚫ 主旨：Global 4-H Network- Cultural show.  

⚫ 內文： 

 

內文須 

包含內容 

（英文） 

國家 

所屬四健會 

表演名稱 

表演說明 

 

mailto:service@fourh.org.tw
mailto:service@fourh.org.tw
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Letter of Invitation

Dear All,

In order to stay connected in global 4-H during the pandemic of COVID-19. The Global 4-H Digital

Summit 2021, organized by Korea 4-H & Taiwan 4-H from Asia 4-H Network organization and Canada

4-H, will be held from September 7th to 10th . We are officially inviting you to attend and join us as

speakers, presenters, experience sharers, and participants in developing and shaping the future of this

great world’s youth.

This summit is geared towards training the 4-Hers, 4-H leaders, 4-H volunteers and educators to

become more active and devoted in their roles as well as educating for Sustainable Development and

Global Citizenship. The invited speakers will bring wisdom and knowledge from their fields of expertise to

share with attendees through Thematic Presentations. Those who join the summit will have the

opportunity to see and hear from both youth and adults, working in a variety of fields, on their thoughts

on the summit theme virtually.

In addition to invited speakers, we are asking that each Regional 4-H Network in attendance bring two

country reports to share. The pre-recorded country report should be approximately 20~30 minutes each.

Individual or small groups are also invited to share their 4-H experiences and culture show. Each 4-H

Experience Sharing will be pre-recorded and approximately 3~5 minutes in length. 4-H members will

share their successful 4-H activities, like what they have learned in 4-H, project demonstration, youth

action, public service, civic engagement or wide initiatives etc. The Cultural Show will also be…

pre-recorded and approximately 5~15 minutes in length. It is a multicultural extravaganza and also a

celebration of cultural diversity. 4-Hers will demonstrate their amazing talents and share their cultures and

traditions.



Mr. Erik Johansson
Chair of Global 4-H Network

Mr. Louis Liu
Chair of Asia 4-H Network

Mr. Deokwoo Bang
President of Korea 4-H

Mr. Chih Fa Yen
President of Taiwan 4-H

Ms. Shannon Benner
CEO of Canada 4-H
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The summit also calls for presentations on Competency Building. The purpose of this workshop session

is to enhance the capacities for 4-H members and leaders from all over the world. The pre-recorded

workshop is limited to 60 minutes in length each.

The recommended topics for consideration are 4-H and UN SDGS, STEAMS, Positive Youth

Development, Leadership, Entrepreneurship etc.…

Besides the various sessions mentioned above, the online Global 4-H Network Board Meeting and

Global 4-H Youth Committee meeting will be convened during the summit. We look forward to meeting

you at the Global 4-H Digital Summit 2021.

Sincerely,
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Why a Digital Summit?

With the effects of the Covid-19 pandemic, our lives have changed dramatically. For 4-H youth around

the world, meeting with friends has been difficult. Overseas trips have been impossible. We would like to

create an opportunity to stay connected and keep our global 4-H community strong. We hope that this

digital Summit will be an opportunity to meet new people, connect with old friends, build a sense of

belonging and practice leadership and communication skills. Through interactive tools and engaging

presentations, this digital Summit will be hosted through Youtube and Zoom, and will be open to any 4-H

country.

Objectives:

To motivate and engage the global network of 75 countries including 4-H youth, leaders and•

professionals during these difficult times.

To share experiences, connect and re-establish a sense of belonging to a global movement.•

To learn about new programming, share insights and exemplary cases from 4-H around the world.•

To explore new directions for the 4-H movement in a Covid-19 era where digitization may be the•

“new normal”.

About the Theme: A Call to Action; Let’s Stay Connected!

As the world faces the unprecedented challenge of responding to the COVID-19 pandemic, 4-H must

commit to act with urgency and determination to respond to this crisis. We are deeply concerned about

the devastating impacts that we are already seeing on some of the world’s most vulnerable populations

and countries, where the pandemic is exacerbating high levels of pre-existing needs. We are seeing

poverty levels growing, food supplies falling and prices soaring, children missing vaccinations, meals, and

schooling, while sexual and gender-based violence are increasing. This pandemic calls for 4-H’ers a

concerted and coordinated global action based on unity, solidarity and effective international cooperation.

As the COVID-19 spreads across the world, all meetings, events, activities and school classes that

once brought young people together have been suspended. The pandemic has forced the whole world

into lockdown. Feeling socially isolated can impact people’s mental wellbeing.
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It can make people feel sad, anxious, lonely and depressed. This summit wants to make sure that

during this time, 4-H members all over the world have ways to stay connected, even if you can’t see

others in person. We’re lucky to live in a digitally connected world, especially when travelling becomes

difficult. The summit participants are able to connect with others wherever they are through on line and

know how others successfully run their 4-H clubs, camps, projects, activities etc.…

In response to the current global crisis, the United Nations has formulated Sustainable Development

Goals (SDGs). All countries and organizations are required to assess and disclose the results and

influence of organizations/programs in order to strengthen social trust, improve governance efficiency, and

enhance public interests.

Therefore, for the CSR plans of NPOs, especially our 4-H, or social enterprises, social cooperatives and

general companies, the social impact report is the basis and framework for evaluation and disclosure. As

a tool and strategy, it can directly improve organizational capabilities and achieve learning growth and

social development. The effects of communication, brand equity, and social accountability will ultimately

achieve SDGs. This summit will also cover the awareness of social impact assessment.

The global pandemic has drawn attention away from the United Nations Sustainable Development

Goals (UN SDGs), which are already well behind schedule to be achieved by 2030. The findings of

various previous reports, including the 2020 Social Progress Index, which recently found that SDG

fulfilment is 62 years behind schedule and could be delayed by another decade as a result of Covid-19.

This summit calls

for presentation relating how your 4-H responds to UN SDGS even in this rigorous time, especially but

not limited in climate and environmental aspects.
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About the Global 4-H Network

The Global 4-H Network represent approximately 75 countries who operate 4-H programs. Officially

launched at the 1st Global 4-H Network Summit, in Seoul, Korea, the Network has a global board of

directors consisting of 2 representatives from each of the five global 4-H regions: Asia, Africa, Europe,

North America, Latin America & the Caribbean.

Every three years, a Global 4-H network Summit is held, hosted by a different country/region.

1st Global Summit: Korea, 2014•

2nd Global Summit: Canada 2017•

3rd Global Summit: Tanzania, 2020 (postponed to 2023 due to Covid-19)•

Global 4-H Network Board Members

Europe Sweden Erik Johansson Chair

Asia Korea Bang Doekwoo Vice-Chair

Taiwan Yen Shu-ling

North America Canada Shannon Benner

USA Lisa Diaz

Latin & Caribbean Jamaica Norman W. Grant, JP Vice-Chair

Nicaragua Kevin Marinacci

Africa Tanzania Susan Naburi

Ghana Boateng Appiah Kwaku Vice-Chair

Non-Voting Board Korea David Kim

USA Jennifer Sirangelo

Finland Paivi Haapassalo
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Overview of the Global 4-H Digital Summit

• Theme: A Call to Action; Let’s Stay Connected!

• When: September 7-9, 2021

• Format: virtual – using Zoom and YouTube, links to be provided

• Hosted by: Global 4-H Network Board of Directors

• Organized by: 4-H Korea, 4-H Taiwan, 4-H Canada

• Working language of the Summit: English

• Time zone: Korea Time

• Estimated participants: up to 10,000 people including youth, leaders and professional from up to

75 countries

Cost to participate:• free!

Age Range:• Open to anyone involved in 4-H and those who are interested in learning more or joining

the 4-H program

Sponsored by:• Rural Development Administration, Korea, Council of Agriculture, Taiwan



Global 4-H Network Digital Summit

- 7 -

Draft Program (Korea time)

Day 1: September 7 Format Presenters

20:00

Opening Ceremony

Youtube 4-H Korea and Taiwan

(Chair of Global 4-H
Network)

21:00

Thematic Presentations

Using Social Impact 
Assessment to Strengthen 
Community Resilience in 
Sustainable Development in 4-H

22:00

Digital Agriculture

Pre-recorded

20-30 minutes each

4-H Taiwan

4-H Korea

23:00

Country Reports

4-H status reports and best
practices at the national
level

Pre-recorded

20-30 minutes each

Coordinated by 4-H Korea

TBD 10 countries
(2 per region)

23:00

Engagement Activity

Youth share 4-H highlights,
events or experiences and
what they’ve learned, how
they’ve been impacted, etc.

Examples include project
demonstration, youth action,
civic engagement, virtual
programs, etc.

Pre-recorded videos

3-5 minutes each

TBD

Open to all 9-25 year old
youth members
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Day 2: September 8 Format Presenters

13:00

Competency Building
Sessions
3-5 Concurrent sessions to
choose from themes–
include:
PYD, leadership
development, skill building

Pre-recorded
60 minutes each

Coordinated by 4-H
Canada
Call for presenters from
all countries

19:30

Introduction of the 1st

Global 4-H Youth
Committee made up of
three representatives from
each of the five global
regions (15 youth total)

Youtube Coordinated by 4-H North
America
Global 4-H Youth
Committee

21:00

Global Network Board of
Directors meeting

Agenda:
electing officials
old and new business
TBD

Zoom Coordinated by 4-H Korea
Closed meeting Limited to
global board members
only

Day 3: September 9 Format Presenters

13:00

Cultural Show

4-H’ers performing dance,
singing, music, cultural
traditions, etc.

Pre-recorded
5-15 minutes per video

Coordinated by 4-H
Taiwan
No age limit 4-H youth–

20:00

4-H General Assembly
Summit Closing

Youtube Coordinated by 4-H Korea
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Key dates and deadlines:

July 18 deadline to submit proposals for presenting Competency Building sessions–

please send proposals to Erin Smith, Chief Program Officer, 4-H Canada at• esmith@4-h-canada.ca

August 15 – deadline to submit the following pre-recorded presentations:

4-H Experience-sharing sessions (Please see the attached file)•

4-H Cultural Show (Please see the attached file)•
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Engagement Activity Programs Information

1. 4-H experience sharing

Participation qualification❍

9-21 years old.•

4-H member.•

Maximum recruit: NO.•

Video format•

· 3-5 Mins per video.

· Pre-recorded.

· Can be any 4-H event or experience like what have learned in 4-H, project demonstration, youth

action, public service, civic engagement etc.

· The number of pieces to be submitted without limit.

Submission method❍

Please send the video to• service@fourh.org.tw

Subject: Global 4-H Network-experience sharing.•

Content: Personal name or 4-H Club name, Age, Country and Topic.•

2. Cultural show

Participation qualification❍

No age limits•

Video format•

- 5-15 mins per video.

- Pre-recorded

Maximum recruit: One for each country.•

To understand each country culture, 4-H Leaders/members show us traditional show such as•

dance, sing and play etc.

Submission method❍

Please send the video to• service@fourh.org.tw

Subject: Global 4-H Network- Cultural show.•

Content: Country, 4-H club name, title of performance and performance explanation•
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